

علاجات الوجه من بيفونيا

PEVONIA
FACIAL THERAPIES



pevonia®

بيفونيا PEVONIA

تم إطلاق سلسلة سبا السويسري الفرنسي بيفونيا عام ١٩٩١، وتعتمد فلسفته على استخدام أجود الموارد البحرية الطبيعية والنباتية العضوية، بالإضافة إلى عمليات التصنيع المتطورة وعلاجات سبا الشاملة والمبتكرة لتوفر نتائج رائعة واحترافية وتقدم تجربة سبا استثنائية. يعمل في بيفونيا فريق عمل متكامل يتألف من خبراء متمرسين واختصاصيين في العناية بالبشرة. يوفر هؤلاء الخبراء المهرة لزوار سبا حول العالم علاجات متميزة للعناية بالبشرة.

Swiss French spa line launched in 1991, Pevonia spa care bases its philosophy on the use of exceptional nature's finest marine and botanic organic resources and advanced manufacturing processes, innovative holistic spa treatment to deliver outstanding visible, professional results and an unsurpassed spa experience. Pevonia placed in the healing hands of expertly-trained, highly educated skin care specialists. These skilled professionals' administers outstanding skin care treatments to spa guest around the globe.



PEVONIA FACIAL TREATMENTS

LUMINOUS "C" & "SEA" FACIAL MASK TREATMENT
75 MINUTES

820

Pamper and protect your skin with this high-tech, medically formulated Vitamin C. Designed to promote change in your skin and to reduce the signs of sun damage and aging, this facial will hydrate, nourish, and protect your skin with its vitamin enriched, anti-oxidant formulation. It creates a more even, firmer, and radiant complexion.

CAVIAR FACIAL FOR HIM & HER

75 MINUTES

1030

This amazing treatment revitalizes, hydrates, and firms the skin through a synergistic blend of rich botanicals. Vegetable extracts, crushed pearls, and marine caviar are layered together for deep penetration, resulting in a firmer, youthful, glow. Includes a luxurious Caviar Hand & Arm Massage.

علاجات الوجه من بيفونيا

ماسك لومينوس «سي» أند «سي» العلاجي للوجه
٧٥ دقيقة

٨٢٠

دَلِّل بشرتك وحافظ عليها بالفيتامين سي عالي التقنية والذي تمت صياغته طبيًا. تم تصميم هذا العلاج ليجدّد بشرتك ويحدّ من ظهور علامات أضرار أشعة الشمس والتقدم في السن. وهو يقوم بترطيب بشرتك، وتغذيتها وحمايتها بصيغته الغنية بالفيتامين ومضادات الأوكسدة. إنه يوحدّ لون بشرتك ويجعلها أكثر نباتاً وإشراقاً.

علاج الوجه بالكافيار للرجال والنساء

٧٥ دقيقة

١٠٣٠

يعيد هذا العلاج الساحر إحياء البشرة، ويرطبها ويثبتها من خلال مزيج متآزر من النباتات الغنية. يتم مزج مستخلصات النباتات، ومسحوق اللؤلؤ والكافيار البحري لتوفير اختراق أعمق، ما يساهم في إضفاء رونق مميز على البشرة فتسمي أكثر تماسكاً وشباباً. يشمل العلاج تدليكاً من الكافيار المترف لليدين والذراعين.



PEVONIA FACIAL TREATMENTS

REFRESHER MINI-FACIAL 30 MINUTES

260

Have little time?

You still have time to get pampered with this facial, designed for the person on the go. Enjoy soothing cleansing followed by exfoliation, customized mask, toning and moisturizing, Unwind and relax .

DEEP CLEANSING FACIAL 60 MINUTES

600

Not certain of the facial that's best for your skin?

Let our aesthetician design one for you. Feel the soothing steam as your skin is deeply cleansed with enzyme exfoliation, extractions if needed and a customized treatment mask. Your therapist will tailor make you Facial treatment according to your skin type & concerns.

PRESCRIPTIVE FACIAL 60 MINUTES

500

This is a deep pore cleansing facial, including an enzyme peel with steam to melt away impurities. Light extractions are performed, followed by an ampoule, complimentary mask, and moisturizer to balance and rejuvenate your skin. All Skin Types – Ask your therapist about the choice of high active ampoules to suit your skin concerns.

GENTLEMEN'S FACIAL 60 MINUTES

500

This facial will dissolve impurities, deep clean and hydrate your skin. You will experience complete relaxation and your therapist will customize your facial treatment according to your skin type & concerns.

علاجات الوجه من بيفونيا

علاج منشط مصغّر للوجه ٣٠ دقيقة

ليس لديك متسع من الوقت؟
لديك ما يكفي من الوقت لتدلل نفسك بعلاج الوجه هذا المخصص للأشخاص كثيري الانشغالات. استمتع بمزيج مثالي من المقشر والحليب المنضف لتبعه ماسك علاجي ومرطب لتشعر بالراحة والاسترخاء.

علاج عميق للبشرة ٦٠ دقيقة

لست متأكدًا تمامًا من علاج الوجه المناسب لبشرتك؟
دع اختصاصي التجميل لدينا يصمم علاجاً مخصصاً لك. أشعر بالبخار المهدئ بينما تنظف الأنزيمات المقشرة والمستخلصات، إذا دعت الحاجة، بشرتك بعمق، بالإضافة إلى ماسك علاجي مخصص لحاجاتك. سوف يصمم لك معالجتك علاجاً للوجه يناسب نوع بشرتك ويستجيب لمخاوفك.

علاج توجيهي للبشرة ٦٠ دقيقة

إنه تنظيف عميق للوجه، ويشمل التقشير الأنزيمي مع البخار للتخلص من الشوائب. يتم استخراج النقاط البيضاء والسوداء برفق، وبعدها، تطبيق أمبولة، وماسك مجاني ومرطب لمنح البشرة التوازن وإعادة إحيائها. لكافة أنواع البشرة – إسأل معالجتك عن خيار الأمبولة فائقة الفعالية التي تناسب بشرتك

علاج الوجه المخصص للرجال ٦٠ دقيقة

يساهم هذا العلاج في التخلص من الشوائب، كما ينظف بعمق ويرطب بشرتك. سوف تختبر استرخاءً كاملاً، كما سوف يخصص معالجتك علاجاً لوجهك يلائم نوع بشرتك ومشاكلها.